

DISCOVERING *NT* ODYSSEY

探索妮生活

THE GOLDEN TRIANGLE OF SUCCESS, THREE CORE FORCES DRIVING LASTING BUSINESS SUCCESS

掌握成功經營的黃金三角，結合三大核心力量，
構築可持續發展的事業藍圖

THURSDAY
星期四

20 AUG 八月
2026

19:30
|
20:30

NEFFUL PENANG
SEMINAR ROOM
妮芙露檳城研修室

LEARNING HIGHLIGHTS 講座大綱

Conducted in Mandarin
中文講解

- ◎ **Company Legacy & Growth** - Understand the foundation, history, and vision behind a thriving business
企業傳承與成長 - 了解企業的起源與發展脈絡，見證穩健成長的力量
- ◎ **Brand Strength & Product Superiority** - Discover the core technology and unique value that define excellence and trust
品牌價值與產品優勢 - 探索產品的核心技術與獨特價值，建立卓越品質與信任
- ◎ **Reward Plan & Business Growth** - Understand how a well-structured plan drives sustainable income and team success
制度策略與事業成長 - 掌握制度運作的關鍵策略，推動穩健收入與團隊持續成長

Elevate your seminar experience
and unlock a RM150 voucher!*

解鎖妮的美麗生活，
全程參與即可領取RM150特惠券1張!*

SIGN UP

NOW!
立即報名!

DORIS LOK
駱湘澄

Speaker 講師



- ◎ **A friendly and engaging personality with a great sense of humor**
性格友善，幽默風趣
- ◎ **Over 10 years of experience as a trainer at Nefful Malaysia**
已在妮芙露馬來西亞擔任商品培訓師超過十年，累積豐富的教學經驗
- ◎ **In-depth knowledge of Nefful International's product features**
對妮芙露國際商品特色有深入的了解

*Redeemable with a minimum purchase of RM 1,800 and is valid for use on the day of the seminar only. Limited quantity available.

*此商品特惠券需在同一天購物滿RM 1,800 方可使用，僅限於講座當天有效。數量有限。

Register now and don't miss out
on the exclusive promotion!
立即報名以享有獨家特惠活動!

